



# News Release

Spokesperson:

A.P. Chen  
Chief Finance Officer

**For September 2009, D-Link Announced its Monthly Global Unaudited Revenue of NT\$3,177mln, the Second Straight Record-High Monthly Sales for This Year, Up by 20.8% MoM, Up by 5.5% YoY**

**Taipei, October 8, 2009** - D-Link today announced its global monthly unaudited revenue of US\$95.3mln for September 2009, up 18.2% MoM, or up 1.0% YoY. In Taiwan dollar terms, D-Link's global monthly unaudited revenue was NT\$3,177mln, up 20.8% MoM, or up 5.5% YoY. September's revenue was the second straight record-high monthly sales for YTD09. As for year-to-September figures, D-Link reported its consolidated unaudited revenue of US\$665.2mln, down 19.4% YoY, or NT\$22,173mln, down 13.5% YoY.

友訊科技九十八年九月自結全球營收新台幣三十一億七仟七佰萬元，  
連續兩個月，皆創今年單月新高營收，  
較上月成長 20.8%，較去年同期成長 5.5%

友訊科技今日(98年10月8日)公佈自行結算的98年9月全球營收為美金9仟5佰3拾萬元，較上月成長18.2%，較去年同期成長1.0%。以新台幣計算，98年9月全球營收則為新台幣31.77億元，較上月成長20.8%，較去年同期成長5.5%。由於終端需求逐步回溫，不論台幣或美金營收數字，連續兩個月，再創今年單月新高營收。累計98年9月為止，友訊科技自結全球營收為美金6億6仟5佰2拾萬元，較97年下滑19.4%。以新台幣計算，為新台幣221.73億元，較97年下滑13.5%。

## D-Link Corp. September 2009 Monthly Revenue

	US\$ mln			
Net Sales	09/08	YTD/08	09/09	YTD/09
Global Consolidated	94.4	825.3	95.3	665.2

  

	NT\$ mln			
Net Sales	09/08	YTD/08	09/09	YTD/09
Global Consolidated	3,012	25,628	3,177	22,173

All figures: unaudited